

Amendment #1 to

Procurement of medical products for diagnostics and treatment of children with oncological and oncohematological diseases; and for patients in pre- and post-transplant period for the National Public Health Programme to the Ministry of Health (MoH) in Ukraine

Reference: ***ITB 104-2018-UNDP-UKR-ITB-HP***

Dear Bidder,

Please be aware on the following amendment to the ***ITB 104-2018-UNDP-UKR-ITB-HP*** document regarding:

1. The deadline for submission has been extended until **September 17, 2018 10:00 AM, Kyiv time (UTC +3:00)**
2. Bid Opening conference will be held **September 17, 2018 at 4:00 PM (Kyiv time)**.

ИЗМЕНЕНИЯ к документу №1

Закупка медицинских изделий для диагностики и лечения детей с онкологическими и онкогематологическими заболеваниями; и для пациентов в до- и послеоперационный период трансплантации, для Национальной программы общественного здравоохранения Министерства здравоохранения (МЗ) в Украине

ССЫЛКА: ***ПУТ 104-2018-UNDP-UKR-ITB-HP***

Уважаемый участник,

Обратите внимание, что в документе ***ПУТ 104-2018-UNDP-UKR-ITB-HP*** были сделаны следующие изменения:

1. Окончательный срок подачи заявок продлен до **17 сентября 2018 года, 10:00 (по Киеву)**.
2. Процесс публичного открытия заявок будет проводиться **17 сентября 2018 года, в 16:00 (по Киеву)**.